
Referat fra bestyrelsesmøde 29/9 

 

1. Generalforsamling. 

 Generalforsamlingen bliver lørdag d. 31oktober kl. 14, vi vil i forbindelse med denne uddele årets 

pokaler for klubmesterskabet. 

2. Klubmester kåring. Se ovenstående. 

3. Klubfest. Den er aflyst pga den nuværende situation med covid 19. 

4. Sikkerhedsskilt. Vi har besluttet at placere dette på hjørnet af volden og i forbindelse med dette 

lave en port for at kunne lukke af til banen. 

5. Quadmedlemmer. Dette punkt var til debat da vores banevedligehold syntes at de Quad der 

kommer til en nyjævnet bane ødelægger for meget i forhold arbejdet der er lagt i at jævne/ 

banevedligehold. En løsning kunne være opdeling af køre tid. 

6. Krav til arbejdsdag. Vi vender i bestyrelsen om at tiden er til at indføre krav om arbejdsdag. Pt laves 

ingen ændringer.  

7. Tilbagemelding på ønsker fra kommunen. Ingen tilbagemelding pt. Skal på udvalgsmøde senere i år. 

Vi afventer . 

8. Ny kasserer. Pt har vi ikke nogle kandidater til bestyrelsen. Vi slår et slag for dette på FB. 

9. Eventuelt. Der aftales at afholde arbejdsdag søndag d.8 november kl. 9.00 

1. Fremmødte.: Rasmus ,Allan, Nicolai, Søren 

 


